
Zápis z jednání školské rady ZŠ Táborská 

18. 11. 2024 

 

Přítomni: Zdenka Johnson, Hana Panochová, Veronika Boušková, Karel Zavřel, Josef 

Svoboda 

Nepřítomna: Jaroslava Mörwicková 

Host: František Prokop 

 

1. Zahájení jednání – představení nových členů. 

2. Volba předsedy školské rady – jednohlasně zvolena Zdenka Johnson. 

3. Výroční zpráva za šk. rok 2023/24 - projednána a jednomyslně schválena. K dílčím 

otázkám podal doplňující komentář zástupce ředitele K. Zavřel. K některým bodům 

dodal upřesnění ředitel školy F. Prokop.  

4. Hodnocení ředitele pro městskou část – projednáno a jednomyslně schváleno. 

Odešle předsedkyně ŠR. 

5. Podněty rodičů ze zápisů z třídních schůzek: 

○ Nevyhovující hygienické podmínky zejména v jižní části budovy v teplých 

měsících. Vedení školy zváží využití větráků v jednotlivých třídách. 

Komplexnější řešení je v gesci zřizovatele Úřadu Městské části Prahy 4, se 

kterým je v této záležitosti jednáno. 

○ Školní diáře – vedení školy do budoucna zváží jejich další podobu a využití 

v rámci 1. a 2. stupně. 

○ Přístřešek na kola – momentálně není v plánu jeho stavba. 

○ Kroužky – vedení školy emailem poskytne zpětnou vazbu rodičům, zda děti 

byly na vybraný (školou organizovaný) kroužek přijaty či nikoliv. 

6. Podněty rodičů mimo zápisy z třídních schůzek: 

○ Realizace změny přechodu před školou – momentálně je zúžení přechodu 

plánováno na jaro 2025. 

○ Přihlášky do školní družiny – do budoucna bude rodičům jasně komunikováno 

datum odevzdání přihlášek do školní družiny na další školní rok. 

7. Ukončení jednání školské rady. 

 

Příští jednání školské rady bude iniciovat její předsedkyně po únorových třídních schůzkách 

(pravděpodobně během března) nebo dle aktuální potřeby. 

 

 

Zapsala: Veronika Boušková, doplnila: Zdenka Johnson 


